
Schůze školské rady 31. 8. 2023 

Přítomni:     zástupce městyse – p. P. Vojta, p. Mgr. Lenka Machová 

     zástupci rodičů – p. Mgr. M. Gregorová 

                                                 p. Mgr. O. Vomočil 

     zástupce učitelů – p. Mgr. S. Totušková,  

                                                  p. Mgr. R. Bukáčková 

     host – p. ředitel Mgr. M. Budig 

Program:   1. výroční zpráva 

        2. dodatek ŠVP  

                   3. diskuse 

1. Všichni členové školské rady dostali od ředitele školy  M. Budiga s předstihem výroční 

zprávu, kterou si prostudovali a na schůzi jednomyslně schválili. 

2. M. Budig seznámil členy s dodatky k ŠVP, které se týkají především oblasti nové 

informatiky, dělení tříd apod., i, ty byly radou schváleny. 

3. Diskutovala se témata:  

- školní psycholog - Na ŽŠ nastoupila Mgr. Petra Kočí. Její služby mohou využívat 

žáci, rodiče a pedagogové. Na škole bude působit dva dny v týdnu a to v pondělí a 

úterý. 

- personální změny – Nastoupila nová paní učitelka tělesné výchovy Daniela 

Kozáková, ta se stala zároveň třídní                            6. ročníku. Na plný úvazek 

byla přijata paní učitelka Jitka Šafrová. Jako třídní převzala 8. ročník po Radce 

Vášové. Novým školníkem se stal Jan Sobotka. 

- školní webové stránky – Od 1. října se spouští nový web. Probírali se další 

možnosti využití sociálních sítí k propagaci školy. M. Gregorová připomněla 

možnost opětovného zavedení Dne otevřených dveří. 

- pobyt žáků v Anglie nebo Francii – Pan ředitel konzultoval varianty projektu, 

který by rád v tomto školním roce uskutečnil. Jako možnost navrhnul opakovat 

s cestovní kanceláří zájezd do Anglie, nebo oslovit partnerskou obec Jimramova 

Meyrargues ve Francii. L. Machová vysvětlila problematiku pobytu v partnerské 

obci. Členové rady se vyjádřili kladně k pobytu žáků v Anglii, kde budou mít větší 

možnosti pro rozvoj anglického jazyka. 

- volby do školské rady – Členové byli informováni, že na jaře roku 2024 proběhnou 

nové volby do školské rady. 

 

 

Zápis provedla: Mgr. R. Bukáčková 


